
Schrafflov, nujni predlog za podporo vinograd
nikov se je sprejel soglasno. Na to se je začela 
razprava o ..zadnjih deželnozborskih volitvah v Ga
liciji. Mladorusini se pritožujejo nad Poljaki, da so 
pri volitvah izrabljali svoje uradništvo proti njim, 
Starorusini se pritožujejo nad MCadorusini, da so 
postopali proti njim skrajno, nasilno, in Poljaki zo
pet pravijo o obojih, da se Poljaki le pred »drznim 
nastopanjem Rusinov pri volitvah branijo, da je to
rej krivjda na strani Rusinov. Zbornica se zelo malo 
briga za to razpravo o galiŠkih volitvah. 

Ko se je končala. gališka razprava, pričela se 
je razprava o proračunu za L. 1908. 
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Poslanec dr. B e n k o v i č in tovariši so vlo
žili nujni predlog radi velikanske množine kobilic, 
ki sa se nastanile <pred kakimi 15 leti na obeh stra
neh Savinje v občinah Marija Gradec in Sv. Kri
štof ter deljaje zadnja leta neizmerno škodo. Veliki 
deli gozda so popolnoma goli ravno vsled kobilic. 
Ravno tako velikanska je škoda, ki so jo napravile 
po sadnosnikih in vinogradih, C. kr. štajerska kme
tijska (družba \& naročila lansko leto načejlniku svo
je podružnice v Laškem trgu, g. Valentiniču in ge
neralnemu tajniku g. Juvanu, da si ogledata ško
do. \Dr. Benkovič je vložd lansko leto istotako nujni 
predlog radi škode po kobilicah, ki pa ni imel no
benega uspeha, ker so se baje občinski predstoj
niki, vprašani po politični oblasti v Celju, izrazili, 
da ni nobene sile. Z letošnjem nujnim predlogom se 
vnovič poziva vlada, da naj pozveduje o škodi vsled 
kobilic v imenovanih krajin, da se naj odpiše pri
zadetemlu prebivalstvu več davka in. se jo tudi dru
gače podpira. Pri poizvedovanju naj pomaga tudi 
pddružnica štajerske kmtetijske družbe v Laškem 
trgu. 

Državni zbor. 


